



Raad van Bestuur VV 08/03/2021 - (via videoconference Teams)
EXTERN

Aanwezig : Jean Paul De Buysscher, Luc Declercq, Paul Lagae, Willy Vleugels, Johan Van Riet, Frank Desmet, Dirk Cocquyt, Geert De Dobbeleer, Koen Hoeyberghs, Willy Corbeel (verslag)

18.30 : Toon Sorgeloos : Toon geeft toelichting bij de voorgestelde wijzigingen aan het juridisch reglement i.v.m. grensoverschrijdend gedrag. Hij adviseert om van deze wijziging, indien goedgekeurd, kennisgeving te doen op de AV van 26 maart 2021.

Pesten valt ook onder deze wijziging en de regelgeving zal ook gelden voor bestuurders indien toepasselijk. Paul Lagae vraagt dit punt te behandelen op de AV vlak voor het punt van de eventuele heropname van dhr. Luc Pepels als toegetreden lid van VV. Toon merkt op dat de maximale straf van 3 jaar bij grensoverschrijdend gedrag niet van toepassing is op deze zaak. Het juridisch reglement voorziet mogelijkheden tot hogere straffen.

Frank vraagt welke procedure dient gevolgd te worden : Geert meldt dat deze op de website staat.

Johan vraagt wat te doen indien iemand niet aangesloten is bij de federatie. Toon adviseert om extern te gaan.

De wijzigingen worden unaniem aanvaard (Luc Declercq had op dit tijdstip de vergadering nog niet vervoegd).

Toon bezorgt de definitieve tekst aan Willy voor verzending naar leden AV en aanpassing op website.

1. Algemeen Directeur Topsport :

- Omkadering en tweede beachteam zijn in behandeling
- Koen vraagt een standpunt van de RvB i.v.m. gebruik sporthal VVC door andere groepen die niet tot topsport behoren.
- Voorzitter vraagt naar contacten met Herman Vleminck (FWVB) i.v.m. dubbele affiliatie : Koen had hierover geen contacten met Herman. Bij VV enkel toegelaten voor topsportleerlingen (dit jaar geen, volgend jaar mogelijk een 3-tal)

2. Algemeen Directeur VV

- VVC : overleg met Stad Vilvoorde was positief. Vandaag was er een vergadering van het stadscollege i.v.m. beslissing over erfpacht gronden voetbalplein, financiële steun aan de bouw van de sporthal en jaarlijkse bijdrage. Dossier dient ingediend voor 31 maart. Geert vraagt om verder te mogen afhandelen met voorzitter en Luc. Luc vraagt welk engagement VV dient te nemen en zijn daarvoor de financiële middelen aanwezig. Geert wacht nog op reactie van de school i.v.m. steun. Er zal een bijzondere raad van bestuur doorgaan over dit onderwerp op 22 maart 2021 om 19.30 via Teams. Geert bezorgt info voldoende op voorhand.
- Personeelsbeleid : kandidaturen zullen worden opgevraagd voor de nieuwe administratieve functie op het secretariaat. Eerstdaags op de website.
- GET OUT : beachproject gedragen door Dries, clubcoaches en de beachcommissie
- EMCF : verslag verloop. Kosten gedeeld door 4 t.o.v. normale editie. Zeker niet verlieslatend. Op volgende RvB info hierover.



- FIVB/CEV : Geert brengt verslag uit over onder andere de mogelijke start- en einddatums van de competitie als gevolg van internationale activiteiten. Iedereen is akkoord dat deze enkel van toepassing zijn op de ligacompetities en dat deze dus apart dienen bekeken te worden voor de andere reeksen.
- Mikasaballen : tijdschema voor verplicht spelen met MIKASA-ballen zal aan de clubs meegedeeld worden via de nieuwsbrief van maart. JVR vraagt situatie i.v.m. Gala. Geert zal contact nemen en rapporteren.
- Evaluatie Geert : uitgebreid met evaluatie beleidsplan 2020 wat de basis zal vormen voor het jaarverslag voor de AV. Voorzitter meldt dat de evaluaties van zowel Geert en Koen morgen zullen bezorgd worden aan de bestuurders.
- Goed bestuur : een punt hiervan was het opstellen van een gedragscode. Deze is opgesteld en getekend door bestuurders en personeel. Dit werd gemeld aan Sport Vlaanderen. Brengt positieve punten op. Frank vraagt of dit ook moet in BLVV's. Johan meldt dat W-VL deze al enkele jaren hebben voor bestuurders, commissievoorzitters en -leden.
- Geert zal de drie maandelijkse rapportering over sponsoring in april brengen.
- Paul meldt dat Peter Meerts werkt aan een voorstel van taakbeschrijving voor het LOC.
- Dirk vraagt naar de stand van zaken i.v.m. mailing over beach aan gemeentebesturen (ook naar diegenen die er niet naar vroegen) : Geert neemt op met Dries.

3. Secretaris Generaal

- Verslag RvB 8 februari 2021 : goedgekeurd
- Verslagen LOC 15122020, 19012021 en 16022021 ontvangen
- Verslag jeugdcommissie 10022021 ontvangen
- Lidkaarten zullen niet meer worden afgedrukt maar via persoonlijke account van het lid ter beschikking gesteld vanwaar dit kan worden afgedrukt indien gewenst of getoond via smartphone. Geert bezorgt hierover een nota aan de leden, commissies en BLVV's.
- Steun aan beach : Willy C informeert hierover en zal Dries informeren over de genomen acties. Willy C vraagt Kevin het nodige te voorzien in volleyadmin.
- Vragen tot fusies clubs : club wil met ploegen in twee BLVV's spelen (donderdag behandelt O-VL dit) en vraag Interfreight Antwerpen (dit verzoek kan niet volledig worden ingewilligd en administratief reglement moet gevolgd worden). Willy C informeert beide clubs.
- Aanvaarding enige kandidatuur voor voorzitter VV van Jean-Paul De Buyscher. In het kader van goed bestuur verlaat Jean-Paul de vergadering. De kandidatuur wordt unaniem aanvaard. Na de bespreking van dit punt vervoegt Jean-Paul opnieuw de vergadering.
- Aanpassing statuten op vraag van Sport Vlaanderen. Aanpassing i.v.m. aanwezigheidsquorum voor de algemene vergadering zal op av komen. Voor de andere gevraagde wijziging (onverenigbaarheid cumulatief functies van voorzitter) zal Geert het advies van ons bondsparket (dat tegengesteld is) overmaken aan Sport Vlaanderen en terugkoppelen. Paul vraagt dat er zou gecheckt worden met Sport Vlaanderen of er nog andere noden zijn zodat we niet om de haverklap met een wijziging zitten
- Reglement VJCL : wordt besproken. Frank neemt nota van gevraagde aanpassingen en geeft deze door aan Danny : km vergoeding, publicatie straffen, coachlicenties en volleyspike.
- AV VB op 27/5/2021 : samenstelling delegatie Volley Vlaanderen. Voorzitter zal dit verder behandelen en in april op RvB brengen. Paul vraagt statuten VB aan te passen i.v.m. delegaties



4. Voorzitter

- Uniform homologatiereglement BLVV's basistekst : voorzitter stelt dat dit geen vraag is tot goedkeuring reglement maar een vraag om op deze basistekst te kunnen verder werken. Verschillende bestuurders merken op dat het raar is dat een goedgekeurde homologatie op nationaal niveau niet meer zou gelden in de BLVV's. Limburg besprak dit reeds en gaf zijn opmerkingen via homologatieverantwoordelijke van Limburg. Na verdere beraadslaging is iedereen akkoord dat de homologatiecommissie verder werkt op basis van deze tekst maar stelt met sterke aandring dat dit in samenwerking met LOC moet gebeuren. Er wordt gesuggereerd dat het uniforme competitiegereglement tegen volgend seizoen niet zal klaar zijn en dat het uniforme homologatiereglement best op hetzelfde moment geïmplementeerd wordt als het uniforme competitiegereglement. De huidige reglementen blijven in dat geval geldig volgend seizoen.
- RVB VB 18/2 : de voorzitter brengt verslag uit.
- Subsidiering BLVV's : voor 2021 ongewijzigd zoals overeengekomen. De RvB dient na AV in de RvB van april directieven te geven en projecten aan te leveren aan de financiële werkgroep. Geert maakt opsomming van projecten uit beleidsplan en voorzitter verwacht voorstellen en vat samen tegen RvB april.

5. Financieel beheerder

- Luc geeft toelichting bij de balans en verlies/winstrekening ontvangen van SBB. Hij zal het auditcomité samenroepen en de nodige info bezorgen voor de leden van de AV.
- Verenigingswerk : 2020 in orde. Voor volgend seizoen best initiatief op VB niveau.

6. Paul Lagae

- Meldt dat LOC gunstig adviseert om volgend seizoen nog een Vlaamse Beker te organiseren. RvB volgt dit advies en vraagt LOC om hiervoor een reglement uit te werken.
- Reageert op melding Frank dat het Nat competitiegereglement niet zou worden aangepast ondanks enkele fouten. Hij stelt dat dubbele affiliatie, coachlicenties en manier van aanduiden bijkomende stijgers (testwedstrijden) toch zou moeten worden aangepast. Frank meldt hierop dat er eind mei/begin juni een toevoeging zal komen aan het reglement i.v.m. aanvullen reeksen (spelen eindronden)

7. Johan Van Riet

- Meldt dat de finales toegewezen aan Brussel niet zullen doorgaan aan het Atomium maar aan het Jubelpark

Volgende vergadering : 12 april 2021

Verslag,
Willy Corbeel